

ملف الشركة Company Profile













انطلاقــاً مــن الاحتياجــات المتزايــدة للعنصــر الأســاس والهــام وهــو الغــاز الطبيعــي الصناعــي تأسسـت شــركة النهــدي للغــازات الصناعيــة شــركة متخصصــة فــي مجــال الغــاز المركـــزي وأنظمــة الأمــان والســـلامة وتعمــل وفــق المواصفــات المعتمـــدة مــن شــركة الغــاز والتصنيــع الأهليــة .

Based on the increasing needs of the basic and important element, which is industrial natural gas, Al Nahdi Industrial Gases Company was established, a company specialized in the field of central gas, safety and emergency systems, and works according to the specifications approved by the National Gas and Industrial Company.







Al-Nahdi Industrial Gases Company is one of the companies specialized in the construction and maintenance of industrial, commercial and household LPG stations and networks and its safety devices under the supervision of engineers specialized in the field of gas systems and works according to the specifications approved by the National Gas and Industrial Company (GASCO) and in accordance with the Civil Defense regulations for safety.

The company owns specialized technical and qualified engineers in this field and has always been developing this field as our product development department is always in contact with companies operating in this field from international companies in order to update the current systems and create new safety means in this field.

شـركة النهـدي للغـازات الصناعيـة تعتبـر مـن الشـركات والمتخصصـة فـي مجـال إنشـاء وصيانـة محطـاط وشـبكات غـاز البتـرول المسـال الصناعيـة والتجاريـة والمنزليـة ووسـائل السـلامة التابعـة لهـا تحـت إشـراف مهندسـين متخصصيـن فـي مجـال أنظمـة الغـاز وتعمـل طبقـاً للمواصفـات المعتمـدة مـن شـركة الغـاز والتصنيـع الأهليـة (غازكـو) ووفـق لوائح الدفـاع المدنـي للسـلامة.

كمـا وأن الشـركة تمتلـك العمالـة الفنيـة المتخصصـة والمهندسـين الاكفـاء فــي هــذا المجـال ودأبـت دومـاً علــى تطويــر هــذا المجـال حيـث أن قســم تطويــر المنتجـات لدينـا علــى تواصــل دائــم بالشــركات التــي تعمــل فــي هــذا المجــال مــن الشــركات العالميــة وذلــك لتحديــث الأنظمــة الحاليــه واســتحداث وســائل ســلامة جديــدة فــي هــذا المجــال.



أهدافنا

Our Goals



One of our most important goals is to satisfy our customers and to ensure their safety by providing skilled technical workers and various services, as our motto is quality and safety first, and we always aim to develop the central gas networks and the safety and security systems associated with it in accordance with the specifications of the National Gas and industrial Company (GASCO) and in accordance with the regulations and procedures followed internationally. We also aim to serve the consumer by providing all the requirements of the central gas networks, including accessories, pressure regulators and safety devices, in accordance with the highest international standards.





ان مـن اهـم اهدافنـا هـو إرضاء عملائنـا والحـرص علـى سـلامتهم وذلـك بتوفيـر العمالـة الفنيـة الماهـرة والخدمـات المتنوعـة حيث ان شعارنا هـو الجودة والامان اولا كما نسعى دائمـا لتطويـر قطـاع تمديـدات الغـاز المركـزي وأنظمـة الامـان والسـلامة المصاحبـة لهـا بمـا يتوافـق مـع مواصفـات شـركة الغـاز والتصنيـع الاهليـة ووفـق الانظمـة والاجـراءات الكتبعـة عالميـاً كمـا نسـعى دائمـاً لخدمـة المسـتهلك مـن خـلال توفيـر كل مسـتلزمات شـبكات الغـاز المركــزي مــن إكسســوارات ومنظمــات وأجهــزة أمــان اعلــى المعاييـــر العالميـة .





تتميــز شــركة النهــدي للغــازات الصناعيــة بتعاملهــا مــع افضــل الشــركات المنتجــة والمــوردة لإكسســوارات الغــاز وحرصــا منــا علــى ســلامة المستهلك فإننـا نقــوم بإسـتخدام افضـل المنتجــات الخاضعـة لإختبـارات المواصفـات والجــودة العاليـة وهــذا هــو ســر تميزنـا عــن غيرنـا.

Al-Nahdi Industrial Gases Company is differentiated by its dealings with the best companies producing and supplying gas accessories and in the interest of us to the safety of the consumer, we use the best products that are subordinated to tests of specifications and high quality and this is the secret of differentiates us from others.



















































































Century Burger



















































































